

LISTE DES DOCUMENTS

LIST OF DOCUMENTS

CHAPITRE I

CONDUITE DES RELATIONS EXTÉRIEURES

1931

1. 7 févr. *Le Premier ministre à Sa Majesté le Roi.* Sollicite l'approbation de la nomination du comte de Bessborough au poste de Gouverneur général..... 1
2. 7 févr. *Sa Majesté le Roi au Premier ministre.* Approuve la nomination..... 2
3. 24 févr. *Le secrétaire d'État aux Affaires extérieures au secrétaire aux Dominions.* Sollicite l'approbation de la formule d'avis relative à la nomination du ministre aux États-Unis..... 2
4. 26 févr. *Le secrétaire d'État aux Affaires extérieures au secrétaire aux Dominions.* Propose des modifications aux lettres patentes concernant les fonctions et la nomination du Gouverneur général..... 2
5. 3 mars *Le secrétaire aux Dominions au secrétaire d'État aux Affaires extérieures.* Approuve la formule d'avis relative à la nomination du ministre aux États-Unis..... 4
6. 5 mars *Le sous-secrétaire d'État aux Affaires extérieures au chargé d'affaires aux États-Unis.* Joint la dépêche concernant les conditions de nomination du ministre, précisant le rang et les fonctions..... 5
7. 9 mars *Le chargé d'affaires aux États-Unis au sous-secrétaire d'État aux Affaires extérieures.* Propose la procédure pour aviser de la nomination du ministre..... 7
8. 11 mars *Le sous-secrétaire d'État aux Affaires extérieures au chargé d'affaires*

CHAPTER I

CONDUCT OF EXTERNAL RELATIONS

1931

1. Feb. 7 *Prime Minister to His Majesty the King.* Requests approval for appointment of Earl of Bessborough as Governor General..... 1
2. Feb. 7 *His Majesty the King to Prime Minister.* Approves appointment..... 2
3. Feb. 24 *Secretary of State for External Affairs to Dominions Secretary.* Requests concurrence in form of notification for appointment of Minister in United States..... 2
4. Feb. 26 *Secretary of State for External Affairs to Dominions Secretary.* Proposes changes in Letters Patent concerning office and appointment of Governor General..... 2
5. Mar. 3 *Dominions Secretary to Secretary of State for External Affairs.* Concurs in form of notification for appointment of Minister in United States..... 4
6. Mar. 5 *Under-Secretary of State for External Affairs to Chargé d'Affaires in United States.* Encloses despatch regarding terms of appointment of Minister, specifying status and responsibilities..... 5
7. Mar. 9 *Chargé d'Affaires in United States to Under-Secretary of State for External Affairs.* Suggests procedure for notification of appointment of Minister..... 7
8. Mar. 11 *Under-Secretary of State for External Affairs to Chargé d'Affaires in*